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1. Godkjenning av innkallingen  

Godkjent.  

2. Godkjenning av referat  

Godkjent. 
3. Valg av referent (Pia Alveberg) 

Godkjent.  

 

 

4. Besøk fra elevrådet:  

Ellen og Nicolai fra elevrådet er på besøk hos FAU for å svare på spørsmål fra FAU (oversendt på 

forhånd) om hva som er viktig for elevene. Alle i elevrådet har hjulpet til å komme frem til svarene 

på spørsmålene.  

 

a) Er det noe spesielt vi foreldre bør jobbe med de neste årene for at det skal bli enda bedre på 

Skøyen? 

Vi ønsker oss flere uteleker, blant annet innebandyutstyr til å benytte ute og diverse andre uteleker. 

Vi ønsker oss også flere sklier og husker. Er det mulig at FAU kan jobbe for dette? 

 

b) Mange fikk nye klasser i år, er det noe vi som foreldre kan gjøre for at dere skal trives godt i 

klassene deres? 

Vi ønsker oss vennegrupper på alle trinn, slik at vi blir bedre kjent i de nye klassene. Foreldre må 

også følge opp vennegruppe og årdtidsgrupper.  Vi ønsker at foreldrene hjelper til med å arrangere 

klassefester, og eventuelt aktiviteter/fester på tvers av trinn. Trinnfester etc. Vi ønsker også at vi på 

skolen skal ha mer firedeling (kvartetter) selv om vi nå er fire faste klasser. Viktig at vi blir godt 

kjent på tvers, altså at foreldre viser at de bryr seg. Det er gøy at det er karneval show inne i 

gymsalen og at vi kan være dommere. 

 

c) Hva er bra med Skøyen skole og hva er dårlig? 

Dette er bra med Skøyen skole:  

Alle har minst en venn de stoler på. Det er et godt miljø på skolen. Det er flott med TL. Og vi liker 

gullkosten fordi da får barna lyst til å ha det ryddig.  

Dette kan bli bedre:  

De som liker å lese bøker bør få mer tid til å lese på skolen. Vi ønsker oss åpent bibliotek i storefri 

flere ganger pr uke. Vi ønsker oss bedre plass til å leke rundt Kuben (fotballspilling bør foregå på 

et annet område) Kanskje man kan spille fotball på gresshaugen? Bra med fellessamlinger i 

gymsal. Bra at vi har stor gymsal med mye utstyr. Bra at alle får den hjelpen de trenger av lærere 

og assistenter. 

 

d) Hva bør vi foreldre være mer opptatt av? 

   

   

  



Dere bør være opptatt av hvordan barna har det på skolen. Følge opp og bry dere om andres barn 

også. Dersom dere hører eller ser at noen barn ikke har det bra, kan dere melde fra til skolen om 

dette. 

 

e) Hva bør vi foreldre være mindre opptatt av? 

Noen av elevene mener at foreldrene bør bry seg mindre med leksene, mens andre mener det er fint 

at foreldrene viser interesse og bryr seg.  

 

f) Er det noe dere har lyst å fortelle oss om det å være elev på Skøyen? 

Vi synes det er mye å gjøre, og at vi av og til må gjøre kjedelige ting. Etter turdager er vi ofte slitne 

(2. trinn). Det er veldig gøy med gym, og ulike konkurranser som sommerles og 

matematikkonkurranser. Det er gøy å lære, og det er gøy med skole. Vi vil ha mer skole som de 

hadde i gamle dager (2. trinn hadde om skole i gamle dager denne uken. Lærerne og de elevene 

som ville kledde seg ut, og de måtte lære løkkeskrift etc.) 

 

g) Er det noe mer vi burde spurt om? 

Elevene ønsker en debatt/diskusjon rundt lekser. Her er det ulike meninger. Noen av elevene 

ønsker seg lengre skoledag, men ingen lekser, og andre synes det bør være slik det er i dag. Det 

kom også forslag om at man bør halvere mengden lekser, eller ha noen leksefrie dager.  

 

 

5. Orientering fra Driftsstyret og andre aktuelle temaer v/ rektor Kjersti. 

 

a) Endring av inntaksområde. Området fra Skarpsno til Sjølyst blir nå inkludert i Skøyen skolekrets.  

Det er 84 elever på listen for Skøyen for inntak høsten 2024, dette nye området fører da til at det 

kommer 14 elever til. Det er bl.a. økonomiske fordeler med flere elever, så dette er veldig 

velkomment.  

 

b) Innskriving for førsteklassingene som skal starte til høsten blir 25 Jan. 2024  

 

c) Viktig arbeid for skolen fremover er arbeidet med ny strategiskplan for kommende år. 

I inneværende år har hovedtema for strategiskplan vært: inkluderende undervisning.  

 

d) Skolen håper flere kan svare på foreldreundersøkelsen 

 

e) Både når det gjelder neste års 3. og 4. trinn må det vurderes om det etter hvert skal gjøres 

omrokeringer på klassesammensetningene, selv om det allerede ‘bare’ er 4 klasser allerede på disse 

trinnene. Det kommer mer informasjon om dette før vinterferien.  

 

f) Skoleløpet var en stor suksess, og det er veldig hyggelig for Skøyen å kunne bidra så sterkt til et 

formål hvor man så tydelig ser hva pengene går til.   

 

g) Jamf (styringsverktøy for læringsbrettene) rulles nå snart ut til foreldrene. Dette gjør at foreldrene  

kan styre barnas nettbrett på ettermiddagene og i helgene. Mer info kommer.  

 

h) Biblioteket. Skolen vurderer hva de kan gjøre for at biblioteket blir et mer levende sted.   

Biblioteket er åpent i storefri på mandager, skolen ønsker å få til flere dager etter hvert.  

Kanskje de skal motta brukte bøker, - men da må de ikke være utdatert.  

Problem at bøker ikke kommer tilbake (særlig når ferien starter) 

 

i) Skolen har fått øremerkede midler til styrking av opplæring i håndtering av trusler og vold.  

 

j) Inspektør Tom Nordby skal bytte jobb, og skolen søker nå etter ny inspektør.  

Sosial lærer Stine Abrahamsen har fått fast ansettelse i stillingen sin.  

 

k) Nasjonaleprøver. Gode resultater i lesing. Enda bedre i regning (i topp 5 i Oslo). 

Forbedringspotensiale i engelsk. 

 

l) Behov for to representanter fra FAU inn i skolemiljøutvalget. 

Valgt: Pål Bråtlund &Tina Engelstad.  

 



 

6. Orientering om AKS, ved leder Christine 

 

a) Omorganisering, gått fra 4 til 2 baseledere. Føler at det fungerer bedre enn de kanskje hadde trodd.  

I en periode nå mangler den ene baselederen pga en oppsigelse. De arbeider med å få på plass en 

ny. Pga. Denne situasjonen er det ekstra viktig at foreldre sier fra hvis det er noe på 1-2 trinn.  

 

b) Fresh start på aktiviteter i Aks etter høstferien.  

Christine jobber med å kartlegge interessene til de ansatte, så de kan bruke dette som utgangspunkt 

for å få i gang aktiviteter.  

 

c) Ekstra fokus på overgangssituasjonene på Kuben, og på at de ikke sitter i garderoben og er på 

læringsbrettet.  

 

d) Foreldrene ber om økt fokus på gode rutiner rundt når barn skal sendes hjem.  

Aks vurderer å begynne å bruke et system/app for kommunikasjonen med foreldrene. Men man 

kjenner til at app’en har barnesykdommer, og man vil ikke ta det i bruk før det fungerer. 

 

e) De økonomiske utfordringene ligger mye i at det er mange fler som nå velger deltidsplass da dette 

er gratis. Det de får i tildeling matcher ikke det de ville fått inn ved betaling.  

 

f) Christine minner om at de ønsker at så mange som mulig svarer på brukerundersøkelsen.  

 

 

7. Info fra FAU leder 

 

a) Leder jobber med å lage en oversikt over hva vi som FAU må huske å forholde oss til gjennom året 

(et årshjul). Kom gjerne med innspill 

 

b) Bruk av grupper i FAU. Leder er pro grupper. Men ser at det først og fremst er effektivt når det er 

noen konkrete problemstillinger gruppen kan ta tak i (som det faktisk er mulig å gjøre noe med).  

FAU har satt opp grupper, og represtanter har skrevet seg på – Leder har laget oversikt over 

gruppene.  

 

c) Leder foreslår at hun lager en kort oppsummering om hva som foregår i FAU- arbeidet som sendes 

ut til alle foreldre av skolen en gang i halvåret. Det foreslås også å spørre skolen om det er mulig å 

sende ut referatet sammen med skolemeldingsappen. Leder undersøker. 

 

 

 

8. Eventuelt 

 

a) Uteområdegruppa: Det har vært dialog med skolen og utegruppa foreslår å bruke midlene som er 

samlet inn på det som trengs og som vi vet vi får gjort noe med. Status er uavklart på planene som 

var omkring bandybane og det er også spørsmål i FAU om dette er ønskelig bruk av uteområdet. 

Uklart hvor mye penger som er samlet inn. Leder sjekker dette. 

 

b) Foredrag o.l. arrangert av FAU. Det er gjort tidligere med hell. Særlig ønske om foredrag fra 

‘Barnevakten’ igjen for å holde kurs/info om bruk av nett og sosiale medier. Dette skal sjekkes ut. 

Kanskje lurt med et skille mellom info for de små og store elevene.  

 

c) Lekser. Diskusjon i FAU gruppa. Også fordi man opplever at skolen ønsker å høre om hva 

foreldrene tenker om dette. Hovedpunkter:  

o En generell følelse av at det er mye lekser på Skøyen.  

o Kanskje særlig for de minste som har lange dager, og er slitne etter AKS. 

o Man oppfordres til å lage individuelle avtaler med lærer når det er vanskelig. 

o En del mener at det er et urettferdig system, fordi det er så forskjellig hvordan ulike familier 

kan håndtere dette.  

o Det virker stort sett som det ikke er et ønske i gruppa om ingen lekser,  – men kanskje mindre. 

Særlig blant de minste elevene.  

 



 

 

 

 

Neste møte: 15.januar  

Velkommen! 

 


